

GOMMAGES CORPS

Notre peau est constamment exposée aux méfaits de l'environnement extérieur. Nos traitements corporels offrent des solutions détoxifiantes, régénératrices et ultranourrissantes pour bien la protéger.

BODY EXFOLIATIONS

Our body treatments will offer detoxifying regenerative and ultra nourishing solutions to protect the skin from the harmful environmental agents.

GOMMAGE DETOX AUX SELS DES ALPES

Riche en minéraux thérapeutiques, les cristaux de sel extraits des glaciers des Alpes Suisses ont un pouvoir détoxifiant. Associé à l'Huile d'Amande Douce, ce soin aide à régénérer les cellules à la surface de la peau.

30min CHF 110.–

SWISS SALT CRYSTAL DETOX

Extracted from the glaciers in the Swiss Alps, our Salt Crystals are rich in therapeutic minerals to detoxify. When combined with the Dr Burgener Sweet Almond Oil, this treatment will renew and help to regenerate the surface cells of the skin.

30min CHF 110.–

DOUCEUR AU MIEL

Spécifiquement conçu pour les peaux délicates, ce traitement à base de noyaux d'abricots du Valais finement broyés et de miel suisse possède des propriétés nourrissantes et confère à votre peau un toucher velouté et un éclat sans égal.

30min CHF 110.–

HONEY DELICATE

Especially adapted for delicate and sensitive skin, this treatment uses tiny exfoliating grains of Swiss crushed apricot stones. With high concentration of Swiss honey, it has both balancing and nourishing properties. Leaving your skin velvety, hydrated and radiant.

30min CHF 110.–

REMINÉRALISANT AUX SELS DES ALPES

Riche en oligo-éléments, le sel thérapeutique de la Mer Morte est associé au Concentré Actif Drainant Dr Burgener pour offrir un traitement purifiant qui élimine les toxines et l'excès d'eau.

RE-MINERALIZING

Our therapeutic Dead Sea salt is extremely rich in trace elements. The synergy between the Dr Burgener Draining Active Concentrate, and the natural drawing qualities of the Dead Sea salts, will purify. This treatment will purify, eliminate toxins, extinguish excess water

30min CHF 110.–

GOMMAGE ANTIOXYDANT AU CHARDONNAY

Ce gommage corporel est composé d'extraits de pépins de raisins de Chardonnay, le cépage le plus noble dans la production du Champagne. Les recherches en vinothérapie ont révélé que les polyphénols contenus dans les raisins ont des propriétés anti-âge puissantes. Ce traitement exfoliant laisse votre peau rayonnante et rajeunie.

45min CHF 145.–

and restore balance to the skin.

30min CHF 110.–

CHARDONNAY GRAPES LUXURY

This scrub uses grape seed extracts of Chardonnay, the most noble grape used in the production of Champagne. Vino-therapy research has discovered that the polyphenols contained in grapes have powerful anti-aging properties. This exfoliating treatment will leave your skin glowing and rejuvenated.

45min CHF 145.–

ENVELOPPEMENTS CORPS

Nos enveloppements corporels sont conçus pour améliorer la texture et l'apparence de votre peau en aidant votre corps à drainer et éliminer l'excès de toxines. Les avantages des enveloppements corporels incluent la désintoxication, le renforcement du système lymphatique et du métabolisme, le remodelage du corps, la perte temporaire de poids, le raffermissment et l'adoucissement de la peau.

BODY WRAPS

Our Body wraps are designed to improve the texture and appearance of your skin by helping your body eliminating excess fluids and toxins. Benefits of body wraps may include detoxification, lymphatic system and metabolism boosting, body contouring, temporary inch-loss, skin tightening and softening.

HYDRATANT AU LAIT DES ALPES

Cet enveloppement du corps contient de la caséine, puissant actif présent dans le lait suisse, ainsi qu'un élixir aux trois argiles. La peau est nourrie et hydratée avec un résultat exceptionnel grâce au Concentré Actif Anti-âge Dr Burgener.

60min CHF 160.–

NOURRISSANT AU CHOCOLAT SUISSE

Grâce aux propriétés raffermissantes des tanins contenus dans les fèves de cacao, ce soin répare et nourrit la peau. En y associant le Concentré Anti-âge Dr Burgener, la peau est raffermit et retrouve son éclat originel.

60min CHF 160.–

RITUEL DU MAROC

Inspiré du rituel du hammam marocain, l'exfoliation du corps à l'aide d'un gant traditionnel Kassa nettoie en profondeur grâce à l'application de savon noir. Un

HYDRATING SWISS MILK

This regal treatment reminiscent of Cleopatra's favourite beauty ritual, uses Swiss Milk and the Active Anti-Aging Concentrate to nourish the skin. Our body wrap incorporates powerful Casein, contained within Milk along with a three clay elixir. The skin is left highly nourished with hydration restored.

60min CHF 160.–

SWISS COCOA

Through the ultimate firming properties of Tannins, contained in the cocoa bean, assist to nourish and repair the skin. When used in with our Dr Burgener Anti-Aging Concentrate, the skin is left firmer with lustre restored.

60min CHF 160.–

MEMORIES OF MOROCCO

This exotic treatment was inspired by the enchanting Moroccan Hammam. This experience begins with an application of our pure cold pressed Black Soap,

enveloppement au Ghassoul est ensuite appliqué pour purifier et équilibrer la peau.

60min CHF 160.–

DETOX AUX ALGUES

Originaire de la Bretagne, ce traitement drainant et reminéralisant aux algues, est reconnu pour ses propriétés amincissantes et détoxifiantes.

60min CHF 160.–

ROYAL À LA ROSE DAMASCAINE

Notre rituel anti-âge à base de roses de Damas hydrate et apaise la peau. L'argile rose provenant des montagnes syriennes libère le corps des impuretés. La gelée royale, le miel, le propolis et les huiles essentielles du Concentré Actif Anti-âge nourrissent la peau et lui donnent éclat.

60min CHF 160.–

rich in essential fatty acids and vitamins. Using a traditional Kassa glove, this full body exfoliation ensures in-depth cleansing. A Ghassoul body wrap is then applied to purify and balance the skin.

75min CHF 170.–

ALGAE DRAINING

From the Atlantic coast of Brittany, France, this draining and re-mineralizing algae treatment is renown for its slimming and detoxifying properties. The addition of our Dr Burgener Active Draining Concentrate gives our contouring treatment exceptional results.

60min CHF 160.–

ROYAL DAMASCUS ROSE

Our anti-aging ritual uses beautiful Damascan Rose to rehydrate and soothe the skin. Pink clay found within the mountains of Syria gently allows the body to get rid of impurities, while allowing moisture to be retained. Further benefits are achieved, with the addition of the Dr Burgener Active Anti-Aging Concentrate. This precious combination of royal jelly, honey, propolis and essential oils, allows of optimal results.

60min CHF 160.–

TOUS LES ENVELOPPEMENTS INCLUENT UN GOMMAGE PRÉALABLE DE 20 MIN AINSI QU'UN MASSAGE DES PIEDS.

ALL WRAPS INCLUDE A 20 MIN BODY SCRUB PRIOR TO THE WRAP AND A FOOT MASSAGE.

MASSAGE CORPS

Notre peau est constamment aux méfaits de l'environnement extérieur. Nos traitements corporels offrent des solutions, régénératrices et ultranourrissantes pour bien la protéger.

BODY MASSAGE

Dr Burgener Spa, offers a variety of massage options, from to hot stone, create the optimal blend of techniques and pressures to suit your individual needs and preferences. All of our treatments can be customized to meet the needs and condition of your body.

SIGNATURE MASSAGE

Grâce à une combinaison de techniques et d'un mélange sur mesure d'huiles de massage thérapeutiques, ce massage soulage du stress quotidien. Après consultation personnalisée, votre thérapeute déterminera vos besoins individuels.

90min CHF 230.–

AROMATIQUE ENERGIE

L'art du massage, combiné aux huiles essentielles, régénère, détend et harmonise le corps et l'âme. Le toucher expert de nos thérapeutes soulage les tensions et douleurs musculaires et apporte un bien-être total.

30min CHF 90.–

60min CHF 160.–

90min CHF 220.–

DOS ET NUQUE

Concentré sur les zones du dos et de la nuque, ce massage anti-stress aux huiles

TAILOR MADE

Using a combination of techniques, this massage works to relieve everyday stress embedded deep within the layers of muscle tissue. After a custom consultation, your therapist will work to pinpoint specific areas and focus on the guests' individual needs. Guests are presented with a custom blend of therapeutic massage oils to complete this bespoke ritual.

90min CHF 230.–

AROMATIC

The art of massage, combined with essential oils, regenerates, communicates peace and harmony for your body and soul. The touch of our experts reduces anxiety, tension and muscular aches, bringing overall wellness.

30min CHF 130.–

55min CHF 180.–

90min CHF 230.–

BACK & NECK

An anti-stress massage with natural and essential oils with movements concen-

naturelles et huiles essentielles soulage des tensions douloureuses et détend les muscles.

30min CHF 90.–

AUX PIERRES CHAUDES GLACÉES

Découvrez les des pierres chaudes volcaniques pour équilibrer les énergies du corps. Une huile essentielle mentholée raffermissante et revitalisante apporte une touche rafraîchissante.

Les pierres chaudes sont roulées sur le corps laissant la chaleur détendre et revitaliser.

75min CHF 220.–

REFLEXOLOGIE

Art ancien de stimulation de certains points de la voûte plantaire pour soulager les blocages et rétablir une circulation énergétique harmonieuse.

Ce massage aide à décongestionner, activer la circulation sanguine, détoxifier et stimuler le corps.

60min CHF 180.–

trated on the back and neck to relieve painful tensions and to relax the muscles.

30min CHF 90.–

VOLCANIC GLACIAL

Experience the remedial energy balancing and stimulating benefits of warmed volcanic stones. A firming oil and refreshing muscle revitalizer, gives a slight cooling effect.

The heated stones are smoothed over the body while thermal healing will relax and invigorate. The body is left balanced, refreshed and revitalized.

75min CHF 220.–

REFLEXOLOGIE

The ancient art of stimulating specific body points to relieve blockages and re-establish an energetic and harmonious flow. Pressure is applied to specific points on the soles of the feet to decongest, improving blood circulation, detoxifying and stimulating the body.

60min CHF 180.–